
富册国际证券期货有限公司
地址：香港銅鑼灣告士打道255-257號信和廣場23樓02B-03A 电话：+852-2114-1970 网址：https://www.ftftx.com

Physical Stock Deposit 实物证券存入申请表格

Attn 致: FTFT International Securities And Futures Limited (“FISF”) 富册国际证券期货有限公司（“富册”）

I/We hereby authorize FISF to deposit the following physical scrip into my captioned account.

本人/吾等授权富册存入以下之实物证券于以下户口内。

Account No.

账户号码

Account Name

账户名称

Stock Code

证券代号

Stock Name

证券名称

Shares Quantity

证券数量

Cert No. (Office use only)

实物证券号码(内部使用)

Deducting Charges & Method

扣取费用及方式

Pay T/D fee by cash  Deduct T/D fee from account balance

以现金支付存货费用 从账户结余中扣除存货费用

HKD HKD

Remarks 备注:

1. Instruction received after 4:00 pm will be handled on the next business day.

下午 4:00 后收到的证券存入指示，将于下一个工作日处理。

2. Physical Scrip will be hold for 12 business days or more time as requested by Clearing House forsell.

实物证券存入十二个工作天后或结算所要求的更长时间才可沽出。

3. Because of some exceptional circumstances (such as due to court order, request of enforcement agency or regulator or other reasonable cause), FISF

hereby reserves the right to refuse or delay to execute the deposit instruction without giving the notice and reason. Client agrees that FISF shall be not held

to beliable for this. 因为某些特殊的情况（例如由于法院命令、执法或监管机构的要求或其他合理原因）, 富册在此保留权力拒绝或延迟执行存

入指令,而无需给予通知及原因。客户同意富册不需因此而承担责任。

Signature(s) of Account Holder(s) 客户签名 Date 日期

For Office Use Only

AE S.V. Maker Checker Approver


